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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 48/2022 

XLVIII Sesja w dniu 31 maja 2022  

Obrady rozpoczęto 31 maja 2022 o godz. 09: 00, a zakończono o godz. 12: 52 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel nieobecny 

7. Joanna HofmanKupisz 

8. Agnieszka JuraWalczak 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska nieobecna 

20. Daniel Tobjasz 

21. Stanisław Wawrzonkoski 

22. Katarzyna Zarębska nieobecna 

23. Czesław Zarzeczny 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński nieobecny 
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Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal otwierając obrady XLVIII sesji Rady 

Miasta powitał obecnego na obradach Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta Panią Domicelę Kopaczewską oraz Panią Monikę 

Jabłońską, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńska, Skarbnika Miasta 

Panią Honoratę Baranowską a także zebranych na sali dyrektorów Wydziałów 

Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy za pomocą sieci Internet 

obserwują obrady.  

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek.  

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do 

systemu jest 18 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 31 maja br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XLVIII sesji Rady Miasta stanowi załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XLVII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 29 

kwietnia 2022 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad.  

Radni nie wnieśli zmian do zaproponowanego porządku obrad. 

Natomiast Przewodniczący Rady Miasta uwzględniając wniosek Prezydenta Miasta 

zgłosił: 

• wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLVIII sesji w punkcie nr 10 o 

uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe w 

publicznym transporcie zbiorowym, uprawnień pasażerów do ulg i zwolnień w 

opłatach za przewóz i sposobu ustalania opłat dodatkowych. 
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• wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLVIII sesji w punkcie nr 15 o 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto 

Włocławek do projektu pn."JESTEM" w ramach konkursu Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014 

2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej  

zawodowej mieszkańców objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 

11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR. 

Wobec braku innych zgłoszeń zmian do porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miasta rozpoczął procedurę głosowania, komunikując ponadto, że przedmiotowe 

projekty uchwał uzyskały opinie komisji stałych, zatem został spełniony wymóg § 55 

Statutu Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

wniosku o rozszerzenie porządku obrad XLVIII sesji w punkcie nr 10 o uchwałę w 

sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe w publicznym 

transporcie zbiorowym, uprawnień pasażerów do ulg i zwolnień w opłatach za 

przewóz i sposobu ustalania opłat dodatkowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (7) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz Piasecki, Małgorzata 

Szymańska, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

Głosowano w sprawie: 

wniosku o rozszerzenie porządku obrad XLVIII sesji w punkcie nr 15 o uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto Włocławek do 

projektu pn."JESTEM" w ramach konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa KujawskoPomorskiego na lata 2014 2020 w ramach Osi Priorytetowej 
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11 Wzrost aktywności społecznej zawodowej mieszkańców objętych Lokalnymi 

Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych 

LSR. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (7) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz Piasecki, Małgorzata 

Szymańska, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowe wnioski uzyskały akceptację Rady Miasta. Tym samym 

rozszerzony został porządek obrad XLVIII sesji Rady Miasta. 

Ad. 2 

Ślubowanie Radnego Rady Miasta Włocławek 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w związku z wygaśnięciem mandatu 

radnego Pana Jarosława Hupało, w jego miejsce, zgodnie z Postanowieniem Nr 

13/2022 Komisarza Wyborczego we Włocławku II, wstępuje Pan Czesław Zarzeczny. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że aby Pan Czesław Zarzeczny mógł 

przystąpić do wykonywania mandatu radnego, winien złożyć ślubowanie. Wobec 

powyższego Przewodniczący Rady odczytał rotę ślubowania, informując ponadto 

Pana Czesława Zarzecznego, aby po jej wysłuchaniu wypowiedział słowo „ślubuję”, z 

dodaniem lub pominięciem zdania „tak mi dopomóż Bóg”. 

Rota ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców”. 
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Po złożeniu ślubowania przez Pana Czesława Zarzecznego Przewodniczący Rady 

Miasta poinformował Pana Radnego, iż od tej chwili może przystąpić do 

wykonywania mandatu radnego, a Rada Miasta Włocławek liczy 25 radnych. Przy tej 

okazji Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal w imieniu swoim i całej Rady 

złożył Panu Czesławowi Zarzecznemu gratulacje objęcia mandatu i powitał w gronie 

radnych Rady Miasta. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym począwszy od dnia 29 kwietnia 

2022r., czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do obrad sesyjnych w dniu dzisiejszym, 

która przedstawia się następująco: 

Prezydent Miasta rozpoczął swoje wystąpienie od zaproszenia, które kieruję do 

mieszkańców Włocławka, ale także do Państwa radnych. W czwartek 2 czerwca o 

godz. 17.00 na osiedlu Zazamcze rozpocznie się cykl tegorocznych spotkań z 

mieszkańcami. Pierwsze spotkanie odbędzie się w Liceum im. Mikołaja Kopernika 

przy ul. Uroczej 3. Dzień później - w piątek 3 czerwca mieszkańców osiedla 

KAZIMIERZA WIELKIEGO Prezydent Miasta zaprosił do Szkoły Podstawowej nr 2 

przy ul. Żytniej 47. Harmonogram kolejnych spotkań jest opublikowany na oficjalnej 

stronie miasta. Wczoraj Włocławek był miejscem akcji „Czyste, Zielone Miasta”, która 

powstała z inicjatywy Stowarzyszenia Program Czysta Polska. W ramach wydarzenia 

sprzątano las w okolicach jeziora Czarnego, a w parku na Słodowie zasadzono 

krzewy i drzewa przekazane przez Lasy Państwowe. Akcja była okazją do 

integrowania się dorosłych i dzieci, na wszystkich uczestników czekało szereg 

atrakcji: oprócz sadzenia drzew, konkursy, działania edukacyjne, poczęstunek. 

Relację z włocławskich wydarzeń przeprowadziła Telewizja Polsat; opowiadano też o 

samorządowych działaniach na rzecz ekologii. Z dniem 30 maja nastąpiła zmiana 

tymczasowego adresu prowadzenia punktu Nieodpłatnych Porad Prawnych na 

osiedlu Kazimierza Wielkiego. Punkt działa w nowej lokalizacji w Zespole Szkół 

Samochodowych przy ul. Leśnej 1A. Dnia 6 maja zawarto umowę na rozbudowę 

drogi gminnej na Zalew Włocławski odc. od ul. Płockiej do Przystani na Zalewie 

Włocławskim. Wykonawcą jest firma MCC S.A z siedzibą w Chodczu, wartość 

umowy to 1,1 mln złotych. Termin realizacji: 90 dni od dnia zawarcia umowy, tj. do 4 

sierpnia. Natomiast dnia 11 maja zawarto umowę na wymianę elewacji na Hali OSiR. 

Wykonawcą jest firma ML SYSTEM S.A. z siedzibą w Zaczernie, wartość umowy to 

2,5 mln złotych. Termin realizacji: 240 dni od dnia zawarcia umowy, tj. do 6 stycznia 

2023 r. Dnia 20 maja zawarto umowę na budowę drogi dla działkowców i 

mieszkańców ulicy Ruda. Wykonawcą jest Włocławskie Przedsiębiorstwo Robót 

Drogowych, wartość umowy to ponad 345 tys. złotych. Termin realizacji: 75 dni 

kalendarzowych od dnia zawarcia umowy, tj. do 3 sierpnia 2022 r. W dniu 25 maja 

zawarta została umowa na budowę ronda turbinowego w alei Jana Pawła II. 
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Wykonawcą jest firma DROGTOM, wartość umowy to: 4,3 mln złotych. Termin 

realizacji: 120 dni kalendarzowych od dnia zawarcia umowy, tj. do 22 września. W 

dniu 13 maja podpisano umowę o dofinansowanie budowy ulicy ul. Celulozowej z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Kwota dofinansowania to prawie 2,4 mln zł, 

przy wartości całkowitej zadania 6,7 mln zł. W ramach programu in vitro dla 

mieszkańców Włocławka, klinika GRAVIDA z Płocka otrzymała środki z budżetu 

miasta w wysokości 10 tys. zł za dwie procedury medyczne. Od początku bieżącego 

roku wpłynęło dziesięć wniosków. Do końca czerwca potrwają szczepienia w ramach 

programu profilaktyki zakażeń wirusem HPV. Szczepionych jest 75 dziewcząt, które 

pierwszą dawkę przyjęły w ubiegłym roku. Zarządzeniem z 23 maja ustanowiony 

został pełnomocnik do spraw utworzenia i organizacji jednostki budżetowej Gminy 

Miasto Włocławek pod nazwą „Centrum Wsparcia dla Osób w Kryzysie”. Dnia 25 

maja została ogłoszona procedura naboru kandydatów na stanowisko Dyrektora 

Centrum Wsparcia dla Osób w Kryzysie. W ramach otwartego konkursu ofert 

przyznaliśmy dotacje dla organizacji pozarządowych na realizację zadań z zakresu 

ochrony i promocji zdrowia oraz działań na rzecz osób niepełnosprawnych. Łączna 

kwota dotacji wynosi 67,5 tysiąca złotych. Rozstrzygnięty został konkurs na 

wykonywanie zadań publicznych w zakresie przeciwdziałania uzależnieniom i 

patologiom społecznym. Wsparcie finansowe przeznaczone jest na: dofinansowanie 

obozów i kolonii dla dzieci z rodzin z problemem uzależnień 30 tys. zł, 

zagospodarowanie czasu wolnego dzieci i młodzieży w okresie wakacji letnich 85 tys. 

zł, organizowanie pozalekcyjnych zajęć dla dzieci i młodzieży w roku szkolnym 70 

tys. zł. W ramach projektu, „ Czym skorupka za młodu raz jeszcze” zostały zakupione 

monitory multimedialne dla czterech włocławskich szkół podstawowych (SP 12, 

SP14, SP19 i SP22) za łączną kwotę 39 tys. zł. Natomiast w ramach projektu 

„Włocławska Akademia Kariery Zawodowej w Zespole Szkół Elektrycznych” 

zakupiono sprzęt i pomoce dydaktyczne do szkolnych pracowni za łączną kwotę 

ponad 570 tys. zł. Dnia 28 maja na nowo wybudowanym boisku sportowym przy ulicy 

Junackiej odbył się pierwszy mecz piłki nożnej. Z wielką przyjemnością zagraliśmy z 

dziećmi z osiedlowej drużyny piłkarskiej Strikas Włocławek. Teraz, na nowym boisku, 

młodzi zawodnicy mogą trenować w idealnych warunkach. W dniach 24 i 25 maja 

gościli we Włocławku przedstawicieli samorządów z województwa pomorskiego. 

Uczestnicy wizyty studyjnej mieli okazję zapoznać się z przebiegiem procesu 

rewitalizacji w naszym mieście. Miłą informacją datowaną na 27 maja jest fakt, że we 

Włocławku została wybrana aktualna królowa piękności Miss Polonia 2021/2022. 

Nasze miasto było gospodarzem tego wydarzenia w Hali Ośrodka Sportu i Rekreacji 

odbyła się wspaniała Gala Finałowa, a sam Włocławek zaprezentował się równie 

pięknie. Mieszkańcy Włocławka, z grona czterdziestu czterech kandydatów, w 

głosowaniu internetowym wybierają Markowy Lokal Śródmieścia. Głosowanie potrwa 

do 7 czerwca. Zwycięska firma, oprócz tytułu Markowy Lokal Śródmieścia, otrzyma 

voucher na usługi promocyjne w mediach o wartości około pięciu tysięcy złotych. Dla 

naszego Anwilu Włocławek dobiegł końca sezon Energa Basket Ligi. Drużyna 

zdobyła brąz, ale to niejedyny sukces w tym sezonie. Koszykarze Anwilu Włocławek 

zanotowali zwycięstwo na arenie międzynarodowej wygrywając Ligę ENBL, czyli 
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Północnoeuropejską Ligę Koszykówki. Od 11 kwietnia 2022 r. Urząd Miasta prowadzi 

nabór wniosków o dotacje na wymianę źródeł ogrzewania w budynkach 

zlokalizowanych we Włocławku. Dotacja obejmuje wymianę pieca opalanego 

paliwem stałym na ekologiczne źródło ciepła. Wnioski przyjmowane będą do dnia 10 

czerwca lub do wyczerpania środków finansowych przeznaczonych na ten cel. 

Szanowni Państwo, przypominam, że jutro 1 czerwca, czyli Dzień Dziecka. Z tej 

okazji o godz. 16.00 w parku na Słodowie rozpocznie się wydarzenie organizowane 

przez Centrum Kultury Browar B. Na dzieci i dorosłych czeka mnóstwo atrakcji, m.in. 

zabawy plastyczne, taneczne, warsztaty origami i wiele innych. Natomiast w sobotę 4 

czerwca na Bulwarach odbędzie się impreza z okazji Święta Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. Od godziny 15.00 będzie można skorzystać z atrakcji 

ulokowanych w Miasteczku Bezpieczeństwa, nauczyć się jazdy na deskorolce i upiec 

pierniki. Dla dzieci zaplanowano strefę malucha z animacjami dostosowanymi do 

wieku. Częścią imprezy będzie taneczne show w wykonaniu Jana i Lenki Klimentów, 

a wieczorem odbędą się koncerty. O godz. 20.00 wystąpi gwiazda wieczoru, Kasia 

Kowalska. Czerwiec to oczywiście również Dni Włocławka, które będą obchodzone 

25 i 26 czerwca. 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności w okresie międzysesyjnym.  

     W dyskusji wzięli udział: 

1. radny Pan Janusz Dębczyński 

2. radny Pan Piotr Czarnecki 

3. radny Pan Józef Mazierski 

4. radny Pan Krzysztof Kowalski 

5. radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

6. radny Pan Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

7. radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

8. Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

9. radny Pan Józef Mazierski (Ad Vocem) 

Po zakończeniu procedowania nad ww. punktem porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miasta poinformował, że ogłasza przerwę w obradach, ponieważ odbędzie w 

tym posiedzenie Komisja Porządku Prawnego i publicznego, aby zaopiniować projekt 

uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 

Włocławek. Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że po przerwie złoży wniosek o 

rozszerzenie porządku obrad XLVIII sesji o ww. uchwałę, ale nim to nastąpi musi 

zostać spełniony wymóg określony w § 55 Statutu Miasta. 
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Przerwa w obradach sesyjnych. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Ad. 4 

Uchwała zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 

 
Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta zgłosił wniosek o 

rozszerzenie porządku obrad XLVIII sesji Rady Miasta o Uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 

Włocławek w związku realizacją zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta 

zgłoszonych przez radnych oraz akcesem pracy w komisjach radnego, który w dniu 

dzisiejszym objął mandat. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XLVIII sesji w punkcie nr 4 o uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończonej procedurze głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że porządek obrad sesyjnych został rozszerzony zgodnie ze zgłoszonym wnioskiem. 
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Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 5 

Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Włocławek. 

Przewodniczący Rady Miasta przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad a mianowicie do dokonania wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na tę funkcję. 

Ze swej strony Przewodniczący Rady na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miasta 

zgłosił kandydaturę radnej Pani Elżbiety Rutkowskiej. 

Wobec braku innych kandydatur Przewodniczący Radny zwrócił się do radnej Pani 

Elżbiety Rutkowskiej z zapytaniem czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna 

Elżbieta Rutkowska poinformowała, że wyraża zgodę na kandydowanie.  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radnych o zgłaszanie 

kandydatur do pracy w komisji skrutacyjnej. 

• powołanie komisji skrutacyjnej. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Przewodniczący Rady Miasta do pracy w komisji skrutacyjnej zgłosił 

kandydatury radnych Pani Wandy Muszalik oraz Pana Czesława 

Zarzecznego. 

• radny Pan Krystian Łuczak do pracy w komisji skrutacyjnej zgłosił kandydaturę 

radnej Pani Agnieszki Jura-Walczak. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu komisji skrutacyjnej. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń Przewodniczący Rady rozpoczął procedurę powołania 

komisji skrutacyjnej. 

Głosowano w sprawie: 

powołania komisji skrutacyjnej w składzie: radna Agnieszka JuraWalczak, radna 

Wanda Muszalik, radny Czesław Zarzeczny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta ogłosił wyniki 

głosowania oraz skład komisji skrutacyjnej. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował zebranych, że do czasu 

ukonstytuowania się komisji i przygotowania przez komisję regulaminu wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta oraz kart do głosowania zarządza przerwę w 

obradach sesyjnych. 

 

Przerwa w obradach sesyjnych. 

 

Wznowienie obrad XLVIII sesji Rady Miasta. 

• przyjęcie regulaminu głosowania. 

Wznawiając obrady Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do Przewodniczącego 

Komisji skrutacyjnej, aby przedstawił radnym regulamin wyboru na 

Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Wanda Muszalik zapoznała obecnych z 

regulaminem wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Po przedstawieniu regulaminu wyboru Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z 

pytaniem do Radnych, czy ktoś z nich pragnie zgłosić poprawki do regulaminu. 
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Wobec braku zgłoszeń uwag i poprawek Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął 

procedurę głosowania nad przyjęciem regulaminu wyboru na Wiceprzewodniczącego 

Rady. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia regulaminu głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Czarnecki 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta ogłosił wyniki 

głosowania informując ponadto, że Rada Miasta przyjęła regulamin wyboru na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Po przyjęciu regulaminu wyboru, komisja skrutacyjna przekazała radnym karty do 

głosowania w celu przystąpienia do aktu głosowania. 

 

Po zakończeniu głosowania i zebraniu kart do urny przez członków komisji 

skrutacyjnej, Przewodniczący Rady Miasta ponownie ogłosił przerwę w obradach 

sesyjnych do momentu, gdy na salę obrad powróci komisja z wynikami głosowania. 
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Przerwa w obradach sesyjnych. 

Wznowienie obrad sesyjnych. 

Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do 

Przewodniczącej komisji skrutacyjnej radnej Wandy Muszalik o przedstawienie 

protokołu komisji. 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej radna Wanda Muszalik odczytała protokół 

komisji skrutacyjnej powołanej dla wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, 

informując, iż w wyniku przeprowadzonego głosowania liczba głosów ważnie 

oddanych za wyborem radnej Elżbiety Rutkowskiej wyniosła 13 głosów, liczba 

głosów ważnie oddanych przeciw wyborowi wyniosła 5 głosów natomiast liczba 

głosów ważnych bez dokonania wyboru wyniosła 2 głosy. W głosowaniu wzięło 

udział 20 radnych obecnych na obradach, którym wydano karty do głosowania. 

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że radna Elżbieta Rutkowska 

została wybrana na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Włocławek. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że nastąpił Wybór 

Wiceprzewodniczącego Rady w głosowaniu tajnym i został ogłoszony przez Komisję 

skrutacyjną. Jest to akt podstawowy i decydujący o wyborze, natomiast jego 

uzewnętrznienie następuje w formie uchwały Rady Miasta stwierdzającej wybór na 

powyższą funkcję i ma charakter wyłącznie deklaratoryjny. 

 

Biorąc pod uwagę wyniki głosowania Przewodniczący Rady Miasta ogłosił, iż Rady 

Miasta dokonała wyboru Wiceprzewodniczącej Rady w osobie radnej Elżbiety 

Rutkowskiej, po czym zaprosił radną do zajęcia miejsca przy stole prezydialnym. 

 

Głos zabrała radna Elżbieta Rutkowska, która złożyła podziękowania za wybór jej 

osoby na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miasta i okazane zaufanie. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Włocławek 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i 

Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji oraz po spełnieniu wszystkich wymogów 

proceduralnych Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta dokonała wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta w 

osobie radnej Elżbiety Rutkowskiej. 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2022 rok. 
 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022 2038. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2022 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 2038 dokonała Skarbnik 
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Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 2038. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2038 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2038. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (5) 
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Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Włocławek dla obszaru zawartego pomiędzy ulicami: Wieniecką, Wysoką, Kapitulną, 
Borowską, Jasną i Obwodową oraz w rejonie ulicy Lisek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwały 

dokonała Pani Jolanta Stańczak Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru zawartego pomiędzy ulicami: Wieniecką, Wysoką, Kapitulną, 

Borowską, Jasną i Obwodową oraz w rejonie ulicy Lisek rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Rada Miasta rozstrzyga o sposobie 

rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. W trakcie procedury planistycznej odbyło się wyłożenie do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Włocławek dla obszaru zawartego pomiędzy ulicami: Wieniecką, Wysoką, 

Kapitulną, Borowską, Jasną i Obwodową oraz w rejonie ulicy Lisek, oraz wyznaczono 

termin wnoszenia uwag, w trakcie, którego wpłynęły 2 uwagi. Każda z 2 uwag 

wymaga rozpatrzenia przez Radę Miasta, tj. indywidualnego głosowania zgodnie z 

rozstrzygnięciem Prezydenta Miasta Włocławek Treści złożonych uwag są tożsame, 

zatem uzasadnienie do uwag jest jedno i zostanie przeczytane tylko raz. 

• nieuwzględnienie uwagi nr 1. 

uwaga nr 1 
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Uwaga nr 1 z dnia 27 kwietnia 2022 r., dot. zmiany przeznaczenia działek z „terenów 

zielonych” na tereny rekreacyjno-wypoczynkowe z możliwością lekkiej zabudowy 

niezwiązanej na stałe z podłożem.  

Uwaga dotyczy nieruchomości oznaczonej, jako działka nr 70 i 71 KM 58, ul. 

Bojakowskiego - Teren oznaczony na rysunku projektu planu symbolem 29 ZP/ZZ. 

Proponowane rozstrzygnięcie  Uwaga nr 1 nieuwzględniona w całości 

Uzasadnienie: 

Nieruchomość, której dotyczy uwaga znajduje się w obszarze szczególnego 

zagrożenia powodzią. W świetle art. 163 ust. 5 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo 

wodne (Dz.U. z 2021 r. poz. 2233), „ochronę przed powodzią prowadzi się z 

uwzględnieniem map zagrożenia powodziowego, map ryzyka powodziowego oraz 

planów zarządzania ryzykiem powodziowym”. Dokumenty te sporządzane są przez 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. Zgodnie ze stanowiskiem 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, opartym na przepisach w/w 

ustawy, a wyrażonym na etapie uzgodnień projektów innych planów miejscowych, 

należy wyeliminować lub unikać wzrostu zagospodarowania na obszarach 

szczególnego zagrożenia powodzią. Jest to cel szczegółowy określony w Planie 

zarządzania ryzykiem powodziowym dla obszaru dorzecza Wisły (Dz. U. z 2016 r., 

poz. 1841) . Rzeka Zgłowiączka stanowi obszar Dorzecza Wisły/Region Wodny 

Środkowej Wisły. Ustalenia planu miejscowego nie mogą łamać zapisów w/w 

dokumentów. Dopuszczenie lokalizacji obiektów budowlanych na terenach 

szczególnego zagrożenia powodzią narusza ustalenia planu zarządzania ryzykiem 

powodziowym, co skutkuje odmową uzgodnienia projektu mpzp (art. 166 ust. 10 

ustawy prawo wodne).  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął procedurę głosowania nad 

nieuwzględnieniem uwagi nr 1. 

Głosowano w sprawie: 

nieuwzględnienia uwagi nr 1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław 
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Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Czarnecki, Piotr Kowal, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że Rada Miasta zdecydowała, że Uwaga nr 1 została nieuwzględniona w całości. 

Uwaga do sposobu głosowania procedowanego zagadnienia zgłoszona przez 

Przewodniczącego Rady Miasta, który wyjaśnił, że omyłkowo wstrzymał się od głosu 

natomiast Jego intencją było oddanie głosu popierającego nieuwzględnienie uwagi nr 

1 w całości. Na prośbę Pana radnego powyższa uwaga zostaje odnotowana w 

protokole. 

• nieuwzględnienie uwagi nr 2. 

uwaga nr 2 

Uwaga nr 2 z dnia 27 kwietnia 2022 r., dot. zmiany przeznaczenia z „terenów 

zielonych” na tereny rekreacyjno-wypoczynkowe oraz z możliwością zabudowy 

letniskowej nie związanej na stałe z podłożem. 

Uwaga dotyczy nieruchomości oznaczonej, jako działka nr 70 i 71 KM 58, ul. 

Bojakowskiego - Teren oznaczony na rysunku projektu planu symbolem 29 ZP/ZZ. 

Proponowane rozstrzygnięcie Uwaga nr 2 nieuwzględniona w całości. 

Uzasadnienie jak dla uwagi nr 1. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął procedurę głosowania nad 

nieuwzględnieniem uwagi nr 2. 

Głosowano w sprawie: 

nieuwzględnienia uwagi nr 2.  



20 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Czarnecki, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że Rada Miasta zdecydowała, że Uwaga nr 2 została nieuwzględniona w całości. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że Rada Miasta 

Włocławek przegłosowała wszystkie 2 uwagi, z których każda została rozstrzygnięta 

przez Radę Miasta Włocławek, jako nieuwzględniona w całości. 

Wszystkie nieuwzględnione uwagi stanowić będą Listę nieuwzględnionych uwag, 

jako ROZSTRZYGNIĘCIE RADY MIASTA WŁOCŁAWEK o sposobie rozpatrzenia 

uwag do projektu planu - zawarte w ZAŁĄCZNIKU NR 2 do projektu Uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru zawartego pomiędzy ulicami: Wieniecką, Wysoką, Kapitulną, 

Borowską, Jasną i Obwodową oraz w rejonie ulicy Lisek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia aktualizacji, Planu 
zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta 
Włocławek’’. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwały 

dokonał Pan Paweł Żyżelewicz Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu i Energii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia aktualizacji, Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Włocławek’’ 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Stanisław Wawrzonkoski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia aktualizacji, Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta 

Włocławek’’. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

HofmanKupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka JuraWalczak 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe w 
publicznym transporcie zbiorowym, uprawnień pasażerów do ulg i zwolnień w 
opłatach za przewóz i sposobu ustalania opłat dodatkowych. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwały 

dokonał Pan Paweł Żyżelewicz Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu i Energii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe w 

publicznym transporcie zbiorowym, uprawnień pasażerów do ulg i zwolnień w 



23 

 

opłatach za przewóz i sposobu ustalania opłat dodatkowych rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię 

w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe w 

publicznym transporcie zbiorowym, uprawnień pasażerów do ulg i zwolnień w 

opłatach za przewóz i sposobu ustalania opłat dodatkowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Czarnecki 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 11 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 

obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 

w trwałym zarządzie lub w administrowaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji we 

Włocławku. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Pani Agnieszka 

ZgłobickaSkupniewicz p.o. Dyrektora Wydziału Sportu i Turystyki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 

obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 

w trwałym zarządzie lub w administrowaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji we 

Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 

obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 

w trwałym zarządzie lub w administrowaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji we 

Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy Szosa Brzeska. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Pani Aleksandra Kulińska 

Kierownik Referatu Kultury i Promocji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy Szosa Brzeska rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Szosa Brzeska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki 
zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Włocławek na lata 2022 
2025”. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Pani Elżbieta Dynarska 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Włocławek na lata 2022-

2025” rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Włocławek na lata 2022-

2025”..  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 
współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021". 

Sprawozdanie z realizacji „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Włocławek 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
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ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na rok 2021" przedstawiła Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału 

Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021" rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021". 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski 
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NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 15 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto 
Włocławek do projektu pn."JESTEM" w ramach konkursu Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014 2020 w ramach 
Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej zawodowej mieszkańców 
objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na 
obszarach objętych LSR. 
 

Przedmiotowe zagadnienie dotyczące przystąpienia do projektu „Jestem” 

zaprezentował Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

we Włocławku. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto 

Włocławek do projektu pn."JESTEM" w ramach konkursu Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa KujawskoPomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi 

Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej zawodowej mieszkańców objętych 

Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach 

objętych LSR rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i 

Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto 

Włocławek do projektu pn."JESTEM" w ramach konkursu Regionalnego Programu 
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Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach 

Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej zawodowej mieszkańców 

objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na 

obszarach objętych LSR. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 16 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 
Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. 
 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonał Przewodniczący Rady 

Miasta informując, że dnia 28 sierpnia 2017 r. Rada Miasta Włocławek podjęła 

Uchwałę w sprawie określenia trybu powoływania członków, organizacji oraz trybu 

działania Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. 

Przedstawicieli Rady Miasta Włocławek do tegoż gremium wskazuje Rada Miasta. 

Natomiast liczbę wybieranych Radnych określił Prezydent Miasta Włocławek w 

drodze stosownego zrządzenia. Biorąc powyższe pod uwagę, w związku ze śmiercią 

Radnego Jarosława Hupało, zachodzi potrzeba wskazania nowego przedstawiciela 
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Rady Miasta Włocławek do końca V kadencji Miejskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego we Włocławku. Zasadnym jest, zatem podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia „Kogutorium” na działalność 
Dyrektora Zespołu Szkół Elektrycznych we Włocławku. 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia „Kogutorium” na 

działalność Dyrektora Zespołu Szkół Elektrycznych we Włocławku, które zostało 

wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny Józef Mazierski. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Na obradach sesyjnych obecny był Dyrektor Zespołu Szkół Elektrycznych we 

Włocławku. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal. 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia „Kogutorium” na działalność 

Dyrektora Zespołu Szkół Elektrycznych we Włocławku..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (5) 
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Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie przekazania skargi. 

Stanowisko w sprawie przekazania skargi rodziców uczniów Zespołu Szkół 

Elektrycznych we Włocławku na działalność Stowarzyszenia „Kogutorium”do 

rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Jaworzno, jako organowi właściwemu do 

załatwienia sprawy, które zostało wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji 

radny Józef Mazierski. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania skargi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 
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BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Wanda 

Muszalik 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G. na działalność Dyrektora 
Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku. 
 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G. na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku, wypracowane i zarekomendowane 

Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Józef Mazierski. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Na obradach sesyjnych obecna była Dyrektor Przedszkola Publicznego Nr 35 we 

Włocławku. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G. na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. P. na działalność Komendanta 
Straży Miejskiej we Włocławku. 

 
Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. P. na działalność Komendanta 

Straży Miejskiej we Włocławku, wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji 

radny Józef Mazierski. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. P. na działalność Komendanta 

Straży Miejskiej we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Daniel 

Tobjasz 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani E.L. na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pani E.L. na działalność Prezydenta 

Miasta, które zostało wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny 

Józef Mazierski. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani E.L. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Dębczyński, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Daniel 

Tobjasz 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 22 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XLVIII sesji Rady Miasta 

skierowali: 

 

• radny Pan Jacek Buława, 

• radna Pani Mariola Gawłowska, 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz, 

• radna Agnieszka Jura-Walczak, 

• radny Pan Krzysztof Kowalski, 

• radny Pan Czesław Zarzeczny. 
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Ad. 23 

Informacje i komunikaty. 
 

 W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że 

planuje zwołanie sesji absolutoryjnej na dzień 21 czerwca br. Natomiast w związku z 

terminami wynikającymi z procedury absolutoryjnej w najbliższym czasie tj. od dnia 2 

czerwca odbywać się będę posiedzenia komisji stałych, dlatego na bieżąco należy 

śledzić komunikatory i e-sesję. 

 

Ad. 24 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal zakończył obrady XLVIII sesji Rady Miasta Włocławek, które odbyły się w 

dniu 31 maja 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta  radny Piotr Kowal 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


